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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Mikor kerül átadásra a 451-es út Csongrádot elkerülőszakasza? ” címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Fellegi Tamás
miniszter Úrhoz

Mikor kerül átadásra a 451-es út Csongrádot elkerülő szakasza? Használhatják-e
járműveikkel, gépeikkel a gazdálkodók is ?

Több mint egy évtizede annak, hogy képviselőként szinte évente szorgalmaztam és
kértem a 451-es út csongrádi szakaszának a megépítését . Az elkerülő út északi része évekkel
ezelőtt elkészült, amelyet használnak is .

A várost délrő l elkerülő út, az uniós források igénybevételével az idei esztend őben jórészt
megépült, de mind a mai napig a forgalom számára nem lett átadva .
Nagyon fontos útszakasz, amely a járművektől és az átmenő forgalomtól tehermentesíti a
várost .

A Kecskemét, Szeged, Hódmez ővásárhely, Szentes irányából érkező nagy forgalmat
eltereli a városból .

A helybeli gazdálkodókat azonban idegesíti az a hír, mely szerint mez őgazdasági gépeikke l
nem vehetik igénybe az útszakaszt, melynek következtében a termőföldjeik megközelítése
céljából, akár a városon is keresztül kell menniük . Ez nem életszerű , hiszen az egyik fonto s
célja az elkerülő út megépítésének az is, hogy a nehéz és széles járm űveket, mezőgazdasági
gépeket kizárja a városból .
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A gazdáknak és másoknak is most a betakarítás idején lenne a legnagyobb segítségére a z
út átadása, számukra a közlekedés engedélyezése .

Kérdezem, hogy mikor kerül átadásra a 451-es út Csongrádot elkerül ő szakasza ?
Használhatják-e ezt az utat a mezőgazdasági járműveikkel és gépeikkel a gazdálkodók is ?

Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2010 . november 29 . incze László
országgyűlési képviselő
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